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PROTOKOŁ Nr 107 
z posiedzenia Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki 

w dniu 02 grudnia 2005 r. 
 
 
W posiedzeniu wzięli udział: 
a/ czterech członków komisji /nieobecny S. Maśliński / 
b/ przedstawiciele Klubów Sportowych w/g listy obecności 
 
 
Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad, 
2. Zatwierdzenie porządku obrad, 
3. Omówienie spraw związanych z działalnością stowarzyszeń kultury fizycznej 

działających na terenie gminy, 
4. Sprawy bieżące. 

 
Ad 1-2 
 
 Po stwierdzeniu prawomocności obrad Komisja  zatwierdziła porządek obrad. 
 
Ad 3 
 
  Przewodnicząca Komisji Pani Jadwiga Karaś otworzyła posiedzenie, powitała 
przedstawicieli Klubów Sportowych, którzy przybyli na posiedzenie Komisji. Poinformowała, 
że na 2006r. przewidziano na działalność tych stowarzyszeń 91 tys. zł.  Poprosiła 
przedstawicieli klubów o ustosunkowanie się do proponowanej kwoty dofinansowania.  
Jako pierwszy głos zabrał Pan Janusz Świerczek – przedstawiciel KS ”Skotawia” Dębnica 
kaszubska informując, że jego klub zajął 4 miejsce seniorzy, a juniorzy 1 w grupie „A”. 
Poinformował, że Klub zalega z opłatami w PZPN, rok 2005 zamykają bez dużych 
zobowiązań, uzyskano od sponsorów 8.000 zł. Uważa, że dofinansowanie na 2006 r. w/w 15 
tys. jest zbyt małe i nie wystarczy na bieżące potrzeby Klubu.  
Przewodnicząca komisji J. Karaś poinformowała, że kwota jest dofinansowaniem, a nie 
całkowitym utrzymaniem Klubu. 
Głos zabrał Pan K. Czapiewski – pracownik UG zastępujący Pana Pietrzaka, który 
poinformował zaproszonych przedstawicieli klubów, że w razie potrzeby oferuje pełną pomoc 
w załatwianiu niezbędnych spraw. 
Istnieje możliwość dla sponsorów do odpisu 1% w rozliczeniu się z Urzędem skarbowym, 
jednak Kluby powinny mieć zapis w statucie, że mogą korzystać z tego odpisu. 
Następnie głos zabrał Pan M. Mnich, który zauważył, że należy zorganizować dowozy na 
zawody sportowe u jednego przewoźnika dla wszystkich Klubów Sportowych. Przeznaczyć 
jedną pulę pieniędzy na te opłaty. Kluby sportowe z innych gmin wynajmują autobusy 
szkolne, dlaczego nasze kluby nie mogą wynajmować autobusów szkolnych? 
Następnie głos zabrał Pan Tadeusz Benewiat – przedstawiciel KS „Iskra” Gogolewo. 
Poinformował, że ich klub zajął 3 miejsce  w grupie A – najlepsze w gminie. Poinformował, 
że największym kłopotem dla nich jest brak szatni. W obecnym stanie rzeczy nie mogą 
myśleć o dalszym awansie, gdyż nie mają odpowiednich warunków. Klub ma przewoźnika, 
który przewozi ich za 300 zł. 
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Klub Sportowy „Błękitni” Motarzyno – uplasował się na 8 miejscu w grupie A na 12 drużyn 
biorących udział w rozgrywkach. Fundusze na 2005r. wykorzystano w 100%. Bolączką jest 
brak funduszy. 
Klub Sportowy „Skotawa” Budowo – dofinansowanie 12 tys., obecnie zajmuje 2 miejsce w 
kl.”B”. Planuje awans na 1 miejsce. Budżet wykona w 100%. Jest zakupiony materiał na 
remont szatni. Zwrócono się z pytaniem, czy w przypadku awansu dostaną wyrównanie 
dotacji. 
Klub Sportowy „Olimp” – K. Olech poinformował, ze mają najlepsza sytuację, transportu nie 
muszą opłacać, środki w kwocie 5.000 tys. zł. wystarczą na opłaty sędziowskie. Klub zajmuje 
3 miejsce po rundzie jesiennej. W klubie jest 26 piłkarzy, pisane są projekty, z których 
uzyskujemy środki dla wszystkich dzieci w szkole. Projekt z MEN otrzymaliśmy 20 tys. zł, za 
które organizujemy zajęcia pozalekcyjne, wyjeżdżamy na obozy szkoleniowe. Uważa, że w 
każdej szkole powinien być Uczniowski Klub Sportowy. 
Klub „Wiktoria” – M. Mnich poinformował, że klub prężnie się rozwija na arenie 
wojewódzkiej. Zajął 2 miejsce wśród uczniów Gimnazjum w rozgrywkach koszykówki 
dziewcząt w lidze wojewódzkiej. Przyznane środki są zbyt małe by stworzyć porządną sekcję. 
mamy sponsorów, w zamian reklamujemy firmy.  
Klub Sportowy „Start” Sz.P. Motarzyno – klub jest młody, nie ma dużych osiągnięć. Bierze 
udział w rozgrywkach. Skupia młodzież z Budowa i Motarzyna. 
Klub Sportowy „Smoki” z Podola Małego – maja kłopoty z grą na własnym boisku ponieważ 
jest w remoncie, maja kłopoty z zawodnikami. Młodzież nie interesuje się grą, ale problem 
jest powoli rozwiązywany. Maja zamiar do istniejącej szatni dobudować prysznice z 
własnych środków.  
Skarbnik Gminy zapoznał zebranych z Zarządzeniem Wojewody Pomorskiego w sprawie 
ogłaszania konkursów pn. Rozwój Kultury Fizycznej i Sportu w 2006 r. Poinformował, że 
oferty należy składać do 30.12.2005r. 
Ponadto poinformował, że jest propozycja utworzenia halowej Ligi Piłki Nożnej, jest 
przygotowany regulamin, jest to ciekawa forma rozgrywek. Oferuje swoja pomoc. 
K.Olech poinformował, że były już w tej sprawie prowadzone rozmowy i należy podjąć kroki 
aby te rozgrywki doszły do skutku. 
Pan Świrczek zaproponował aby zakupić pralkę do prania strojów i wstawić np. w 
przedszkolu, praniem mogły by się zająć np. osoby mające do odpracowania godziny. 
 
Propozycje: 
 

- zorganizować 1 przewoźnika dla wszystkich drużyn w gminie w drodze przetargu. 
 
Pan Czapiewski proponuje aby na stronie internetowej Gminy były podawane wyniki Klubów 
Sportowych. Deklaruje pełna pomoc w tym zakresie. 
 
Ad 4 
 
Pan T. Benewiat zwrócił się z pytaniem dlaczego rodzice dzieci dojeżdżających do Szkoły w 
Gogolewie dopłacają do biletów i czy rodzice z innych szkół także dopłacają. Z tego co wie 
Urząd Gminy ma obowiązek dowozu dzieci.  
 
Następnie głos zabrał Skarbnik gminy, który przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian 
budżetowych na 2005r.  
Po stronie dochodów: 
Wpłynęło 250zł na policję 
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Podatki: 
-wpływ od osób fizycznych: 443.330 zł a plan 389.150 zł,  
-wpływ od osób prawnych : 1.375 zł wykonanie, a plan był 1.623 tys. zł. 
- wpływ od nieruchomości: 875 tys. zł. czyli należy zmniejszyć o 205 tys. zł, 
- wpływ z podatku rolnego: 245 tys. zł. a plan był 186.100 zł. nadwyżka 65 tys. zł. 
-wpływ odsetek od nieterminowych spłat 10 tys. zł plan – wykonanie 24 tys. zł. 
- wpływ podatku rolnego na plan 648.270 zł wykonanie 553.603 zł, 
- wpływ podatku dochodowego od osób prawnych 12.750 zł a plan był 54 tys. zł. 
- wpływy z tytułu podziału rezerwy budżetowej – 25 tys. zł. 
- wpływ na uczestników turnieju – 1.000 zł. 
Dotację z Ekofunduszu należy zmniejszyć o 240 tys. zł, to było na oczyszczalnię ścieków. 
Po stronie wydatków  
- 11 tys. zł. na zajęcia pozalekcyjne i pływanie, 
- 2.371 zł. zwiększamy Izby Rolnicze 2% od podatku rolnego 
- 121 tys. zł. zwiększamy na most w Skarszewie 
- 4.139 zł odsetki od kar umownych zanieczyszczeń 
- 10.852 zł na OSP, w tym 3.000 zł na zakup materiałów i wyposażenia 
- 2.000 zł zwiększenie prowizji dla sołtysów  
- zmniejszenie o 30 tys. zł na odsetki od spłaty i kredytów 
- 25 tys. subwencja oświatowa 
- zmniejszenie o 195 tys. zł odsetki do BOŚ za Gimnazjum 
- zmniejszenie o 103 tys. na szatnię na stadionie w Dębnicy Kaszubskiej 
- 3 tys. na zakup książek GOK – dotacja 
- zmniejszenie o 5.096 tys. zł /z kwoty 10 tys./ zakup materiałów na Pałac w Niepoględzie. 
/Nie wpisany do rejestru Zabytków Kultury/. 
- zmniejszenie w administracji o 40 tys. zł. 
 
Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały o zmianach w budżecie gminy na 2005r. 
 
                                                                                                  Przewodnicząca  
                                                                                             Komisji Kultury, Oświaty, 
                                                                                                 Sportu i Turystyki 
 
                                                                                                     Jadwiga Karaś 
 

 


